
Zápis č. 13/6/2024 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
26. júna 2024 o 14:00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Milan Antol, Ján Balaščák, Igor Gallo, Jozef Chudík, Jarmila 
Mikušová, Tatiana Strempeková Tomanová 
Neprítomní členovia Rady RTVS: Tomáš Caban, Marta Gajdošíková 
 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal všetkých prítomných.  
I. Gallo skonštatoval, že je prítomných 6 členov rady a rada je schopná uznášať sa. 
Z rokovania rady sa ospravedlnili M. Gajdošíková a T. Caban. 
Skonštatoval, že k návrhu programu neprišla od členov Rady RTVS žiadna pripomienka. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 98/2024: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v navrhnutom znení: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca 
Dozorná komisia);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajca Dozorná komisia); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. e) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajca Dozorná komisia);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca Dozorná komisia); 
f) rôzne. 

5. Informácia o plnení povinností vyplývajúcich zo zákona č. 264/2022 Z. z. 
o mediálnych službách za I. štvrťrok 2024 (spravodajca DK) 

6. Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s inauguráciou Prezidenta SR 
(spravodajcovia J. Chudík a J. Balaščák) 

7. Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s voľbami do Európskeho parlamentu 
2024 (spravodajcovia M. Antol a J. Balaščák) 

8. Informácia o letnej programovej štruktúre RTVS (spravodajcovia M. Gajdošíková a J. 
Balaščák) 

9. Informácia o činnosti dcérskych spoločností RTVS za rok 2023 (spravodajca DK) 
10. Sťažnosti a podnety 
11. Rôzne 

 
Za: 6 / M. Antol, J. Balaščák, I. Gallo, J. Chudík, J. Mikušová, T. Strempeková  

Tomanová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / T. Caban, M. Gajdošíková /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo informoval, že všetci majú k dispozícii plnenia uznesení z rokovaní 15.5.2024 
a 22.5.2024. Rovnako sú predložené aj zápisnice z rokovaní Dozornej komisie z 14.5.2024 
a 25.6.2024.  
I. Gallo predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 99/2024: 
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Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z rokovaní 15.5.2024 a 22.5.2024. 
 
Za: 6 / M. Antol, J. Balaščák, I. Gallo, J. Chudík, J. Mikušová, T. Strempeková  

Tomanová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / T. Caban, M. Gajdošíková / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Uznesenie č. 100/2024: 
Rada RTVS berie na vedomie Zápisnice z rokovaní Dozornej komisie Rady RTVS 
z 14.5.2024 a 25.6.2024. 
 
Za: 6 / M. Antol, J. Balaščák, I. Gallo, J. Chudík, J. Mikušová, T. Strempeková  

Tomanová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / T. Caban, M. Gajdošíková / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
I. Gallo informoval, že 10.6.2024 sa zúčastnil na rokovaní VKM k Výročnej správe o činnosti 
RTVS za rok 2023 a k Správe o činnosti Rady RTVS za rok 2023. Správu o činnosti Rady 
RTVS za rok 2023 zobral VKM na vedomie. Pri Výročnej správe o činnosti RTVS za rok 
2023 VKM neschválil návrh uznesenia o tom, že ju berie na vedomie. Ďalej informoval, že 
20.6.2024 bol v NR SR schválený nový Zákon o Slovenskej televízii a rozhlase, ktorý by mal 
byť účinný od 1.7.2024. Týmto dňom de jure prestane existovať Rada RTVS a rovnako 
zanikne aj mandát súčasného GR RTVS Ľ. Machaja. Prezident SR však zatiaľ tento zákon 
nepodpísal. 
J. Chudík sa ohradil voči vyjadreniu Ľ. Machaja v médiách, že časť rady bola proti 
zvyšovaniu platov v RTVS. Nie je to podľa neho pravda a rada mala výhradu voči splneniu si 
oznamovacej povinnosti GR RTVS pri zmluve nad 100 tis. €, čo nebolo dodržané a rada to aj 
skonštatovala na ostatnom rokovaní. Pripomenul, že pri každom rozpočte tvrdí, aby sa 
nezabudlo na zamestnancov.  
I. Gallo doplnil J. Chudíka a uviedol, že rada vyjadrila nesúhlas s Východiskami rozpočtu, 
ktoré obsahovali zrušenie dvoch programových služieb a v tomto kontexte rada upozornila, 
že nepovažuje za šťastné manažérske rozhodnutie, aby sa podpísala taká valorizácia, ktorá 
bola dohodnutá ešte pri odštepe vo výške 0,17% a v čase predloženia východísk rozpočtu to 
bolo už len 0,12%. V posledných mesiacoch sa podľa neho GR RTVS už nesprával ako 
riaditeľ verejnoprávneho média, ale ako politik. Odmieta interpretáciu, že časť členov rady 
odmietalo navýšenie platov pre zamestnancov RTVS.  
 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
T. Strempeková odcitovala z predloženého materiálu: 
RTVS k 31.05.2024 dosiahla celkové príjmy vo výške 169,90 mil.€, čo predstavuje 97,20 % 
plnenie ročného rozpočtu. Celkové výdavky RTVS k 31.05.2024 predstavovali sumu 63,18 
mil.€, t.j. 36,19 % plnenie ročného plánu. Záväzné ukazovatele t.j. bežné výdavky 
predstavujú 60,92 mil.€ - plnenie na 36,51 % a kapitálové výdavky sú vo výške 2,26 mil. € - 
plnenie na 29,16 %. Celkový prebytok bol k 31.05.2024 vo výške 106,72 mil. €. K 
sledovanému obdobiu boli záväzné ukazovatele dodržané. 
I. Gallo skonštatoval, že podľa predloženého materiálu boli z pohľadu zákonom stanoveného 
podielu programov vo verejnom záujme splnila RTVS na všetkých televíznych a 
rozhlasových okruhoch všetky ukazovatele. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 101/2024: 
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Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia 
a plnenia programovej služby RTVS za mesiac apríl a máj 2024. 
 
Za: 6 / M. Antol, J. Balaščák, I. Gallo, J. Chudík, J. Mikušová, T. Strempeková  

Tomanová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / T. Caban, M. Gajdošíková / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS 
J. Mikušová odprezentovala predložené návrhy na prenájom. Informovala, že DK poslala 
mailom doplňujúce otázky, ktoré boli zo strany manažmentu RTVS zodpovedané 
a odporúčajú návrh na prenájom schváliť.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 102/2024: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. l) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. h) zákona č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií, schvaľuje návrhy na prenájom nehnuteľného majetku s nájomcami: JUDr. Katarína 
Styková a Dallmayr Vending & Office k.s. 
 
Za: 6 / M. Antol, J. Balaščák, I. Gallo, J. Chudík, J. Mikušová, T. Strempeková 

Tomanová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / T. Caban, M. Gajdošíková / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. i)  
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
J. Mikušová informovala, že sa na DK snažili prerokovať predložené materiály v týchto 
bodoch, ale zistili, že informácie, ktoré boli predložené neboli dostačujúce vzhľadom na 
výšku finančných prostriedkov, aby k nim vedeli bez vyjadrenia manažmentu zaujať 
kompetentné stanovisko. Manažment sa prvýkrát nezúčastnil rokovania DK a tým pádom 
nebolo možné klásť otázky a dostať vysvetlenia. Uviedla aj konkrétny príklad.  
T. Strempeková uviedla, že aj pri informácii o vstupe do zmluvných záväzkov nastala 
situácia, že boli menené. Otázky mala DK pripravené takmer ku každému predloženému 
zmluvnému záväzku a bez odpovedí sa k nim nevedia vyjadriť.  
J. Balaščák uviedol, že uznesenie k týmto bodom podporí, pretože funkciou rady je výkon 
kontroly. Zároveň považuje za nedostatok nového zákona, že tam nie je prechodné 
ustanovenie a rada nejaký čas nebude fungovať.  
I. Gallo pripomenul, že rada dávala v tomto zmysle aj pripomienku v rámci MPK. Zároveň 
uviedol, že nie je povinnosťou manažmentu zúčastňovať sa rokovania rady, ale až doposiaľ 
sa to nestalo. Myslí si, že toto je odpoveď GR RTVS na uznesenia, ktoré rada prijala na 
ostatnom zasadnutí. Považuje za neakceptovateľné medializované vyhlásenia GR RTVS, že 
ako si rada poradí, keď nepríde na rokovanie. Skonštatoval, že rada si poradí, len to nie je 
na prospech inštitúcie.  
M. Antol uviedol, že ho mrzí, že GR RTVS neprišiel a že neprišli ani jeho spolupracovníci na 
rokovanie DK. Podporuje názor DK vo vzťahu k zmluvám. Sám mal nejaké otázky k jednému 
zmluvnému vzťahu, ale odpovede sa dnes nedočká.  
I. Gallo uviedol, že si aj kladie otázku, či sú predložené informácie o zmluvných záväzkoch aj 
potrebné, aby ich realizoval súčasný manažment. Vyzval GR RTVS, aby vstupoval do 
zmluvných záväzkov, len ak sú nevyhnutné pre fungovanie inštitúcie a nezaťažoval ju takými 
záväzkami, na ktoré by budúci manažment mohol mať iný názor.  
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I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 103/2024: 
Rada RTVS konštatuje, že manažment RTVS neposkytol dostatočnú súčinnosť na to, aby 
orgán dohľadu dokázal zaujať odborné stanovisko k posúdeniu pripravovaných 
a uzatvorených zmluvných vzťahov a k procesom verejného obstarávania v zmysle 
predložených materiálov.  
 
Za: 6 / M. Antol, J. Balaščák, I. Gallo, J. Chudík, J. Mikušová, T. Strempeková  

Tomanová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / T. Caban, M. Gajdošíková / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
f. rôzne 
Priebežná informácia o projektoch v rámci CRN 
J. Chudík ako spravodajca k tomuto bodu uviedol, že programová rada sa pravidelne venuje 
predloženým námetom a vyhodnocuje ich. Zasadnutia rady sa konajú pravidelne.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 104/2024: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Priebežnú informáciu o projektoch v rámci CRN 
podľa predloženého materiálu. 
 
Za: 6 / M. Antol, J. Balaščák, I. Gallo, J. Chudík, J. Mikušová, T. Strempeková  

Tomanová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / T. Caban, M. Gajdošíková / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
5. Informácia o plnení povinností vyplývajúcich zo zákona č. 264/2022 Z. z. 

o mediálnych službách za I. štvrťrok 2024 (spravodajca DK) 
J. Mikušová prečítala stanovisko spravodajcu T. Cabana: 
„Rade RTVS bol doručený štatistický materiál k bodu rokovania pomenovanom ako 
"Informácia o plnení povinností vyplývajúcich zo zákona č. 264/2022 Z. z. 
o mediálnych službách za I. štvrťrok 2024".  
Z predmetného materiálu vyplýva, že sa jedná o materiál zasielaný Rade pre mediálne 
služby za účelom sledovania štatistických údajov za jednotlivé kvartály vysielania a nie o 
materiál pripravený na účely rokovania Rady RTVS. Doručený materiál obsahuje viaceré 
štatistické údaje bez bližšieho vysvetlenia či odôvodnenia. Vzhľadom na skutočnosť, že na 
rokovaní dozornej komisie dňa 25.06.2024 ako aj Rady RTVS dňa 26.06.2024 sa nezúčastnil 
žiadny člen manažmentu RTVS, ktorý by rade poskytol bližšiu explikáciu k predloženému 
materiálu, odporúčam rade, aby doručený materiál vrátila predkladateľovi na dopracovanie.“  
 
M. Antol podporuje stanovisko T. Cabana a mal by otázky na kompetentných.  
I. Gallo pripomenul, že rada sa tejto problematike venovala podrobne ešte pred prijatím tejto 
zákonnej normy. Rada vtedy upozorňovala na finančné dopady tohto zákona a že nebude 
možné ho napĺňať.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 105/2024: 
Rada RTVS:  

a) konštatuje, že v informácii o plnení povinností vyplývajúcich zo zákona č. 264/2022 Z. 
z. o mediálnych službách za I. štvrťrok 2024 absentuje dôvodová správa, bez ktorej 
nie je možné zaujať stanovisko, 

b) žiada GR RTVS o doplnenie tohto materiálu v zmysle požiadaviek Rady RTVS. 
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Za: 6 / M. Antol, J. Balaščák, I. Gallo, J. Chudík, J. Mikušová, T. Strempeková  
Tomanová / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / T. Caban, M. Gajdošíková / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
6. Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s inauguráciou Prezidenta SR 

(spravodajcovia J. Chudík a J. Balaščák) 
J. Balaščák ako spravodajca k rozhlasovej časti skonštatoval, že rozhlasové vysielanie 
pokrylo inauguráciu prezidenta SR na vysokej profesionálnej úrovni. Ocenil synergiu 
s televíziou pri rozhovore s prezidentom SR.  
J. Chudík ako spravodajca za televízne vysielanie uviedol, že televízne vysielanie pokrylo 
celý proces inaugurácie. Výhradu mal k spravodajstvu, kde mal jeden mladý redaktor veľmi 
zlý prejav a nemalo by sa to stávať pri takejto udalosti. Páčil sa mu rozhovor, ktorý 
s nastupujúcim prezidentom viedol p. Bajaník.  
I. Gallo uviedol, že v rámci celku bolo vysielanie zvládnuté, ale boli tam aj chybičky krásy. 
Niektoré otázky v rozhovoroch boli podľa neho príliš sugestívne a odcitoval príklady.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 106/2024: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti 
s inauguráciou Prezidenta SR. 
 
Za: 6 / M. Antol, J. Balaščák, I. Gallo, J. Chudík, J. Mikušová, T. Strempeková  

Tomanová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / T. Caban, M. Gajdošíková / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
7. Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s voľbami do Európskeho 

parlamentu 2024 (spravodajcovia M. Antol a J. Balaščák) 
M. Antol prečítal spravodajské stanovisko k televíznej časti: 
„Pravidlá volebného vysielania RTVS pre voľby do Európskeho parlamentu 2024 sa v 
zásade podarilo naplniť. Podarilo sa dodržať zákonné povinností, usmernenia o politickej 
propagácii, dohodnuté pravidlá diskusných relácií v predvolebnom období. Boli dodržané 
deklarované zámery pre pravidelné diskusné relácie vysielané v predvolebnom období, a to 
o 5 minút 12, Z prvej ruky, Komentáre dňa, K veci, Sobotné dialógy, Otvorene s Annou 
Vargovou a Interview :24.  
Priniesli sme v predvolebnom období divákovi informácie, ktoré mu mali pomôcť zorientovať 
sa v základných otázkach „ Prečo voliť“ a „ Ako voliť“. 
Realizácia naplánovaných pravidiel bola rozvrhnutá v zásade do troch etáp - predvolebného, 
volebného a povolebného obdobia. Odvysielali sme 16 hodín tematického vysielania, 9 
hodín informačných spotov a upútaviek. Vysielali sme diskusné premiéry s kandidátmi na 
RTVS:24, ktoré sme odvysielali aj v repríze na Dvojke. Priniesli sme informácie 
v mimoriadnom spravodajstve a diváckemu záujmu sa tešilo aj nočné povolebné štúdio. 
Spomínaných predvolebných diskusií na tému EP a agendy EÚ bolo 6 a v každej z nich sa 
zúčastnili 4 kandidáti. Diskusie prebehli bez problémov. Počas volieb sme priniesli informácie 
z diania na Slovensku, aj o situácii v Palárikove, kde našli vo volebnej miestnosti neznámy 
biely prášok. Aj akciu Zastúpenia Európskeho parlamentu na Slovensku, ktorá bola 
zorganizovaná v tomto období sprostredkovali naše redaktorky.  
Po voľbách sme v živých vstupoch odvysielali reakcie zvolených kandidátov do Európskeho 
parlamentu. 
Chcel by som zvlášť oceniť kvalitne odvedenú prácu sekcie marketingu a komunikácie ako aj 
množstvo vysvetľujúcej kampane pred voľbami. Prínosom boli aj diskusie so zahraničnými 
korešpondentmi, politológmi, ktorými sme sa snažili podčiarknuť dôležitosť volieb, vysvetliť 
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medzinárodný kontext a informovať o voľbách do EP nie len u nás. Rovnako sme veľmi 
aktuálne reagovali na povolebné obdobie ako u nás tak aj v zahraničí.  
Vyzdvihnúť by som chcel aj sekciu on line služieb. Ktorá sa prostredníctvom špeciálnej web 
stránky, článkami o predvolebnom, volebnom a povolebnom období, Livestreamom 
lineárneho vysielania a zvýšenou intenzitou a množstvom článkov podieľala na dôležitom 
fakte, že voľby, čo do účasti voličov, boli z doterajších piatich volieb do EP najúspešnejšie. 
Profesionálne odvedenou prácou mnohých interných pracovníkov a externých 
spolupracovníkov sa pod tento úspech podpísala celá RTVS.  
Slúži ku cti, že sme sa usilovali prinášať do obdobia po atentáte na premiéra informácie 
citlivo a neprispievali sme ku zvyšovaniu vystupňovaného napätia v spoločnosti aj keď 
preferovanie čiernej farby v oblečení nebolo úplne na mieste. 
Navrhujem materiál zobrať na vedomie.“ 
 
J. Balaščák ako spravodajca k rozhlasovej časti uviedol, že vysielanie bolo na vysokej 
profesionálnej úrovni. Ocenil denný seriál o fungovaní európskych inštitúcií a volebný servis 
pre voličov. Nestotožňuje sa s poznámkou M. Antola k používaniu oblečenia čiernej farby. 
Podľa neho zamestnanci majú právo na vyjadrenie svojho názoru a ocenil, že zamestnanci 
svoj postoj k pripravovanému zákonu vyjadrovali veľmi kultivovane a neprišlo k žiadnym 
excesom. V budúcnosti by malo byť podľa neho neprijateľné, aby sa voči zamestnancom 
prijímali nejaké postihy za prejavenie názoru. 
M. Antol si rovnako myslí, že v istej miere sa zamestnanci môžu vyjadrovať k tomu, čo sa ich 
týka, ale je podľa neho potrebné vnímať, že sa nachádzame v mediálnom prostredí, ktoré 
má svoje pravidlá a tie by sa nemali zneužívať. V citlivej situácii po atentáte na premiéra to 
na neho pôsobilo dosť rušivo. 
I. Gallo pripomenul, že na jednej z posledných rád hučali zamestnanci na členov rady cez 
amplión len za to, že si rada plnila svoj mandát. Tu dáva za pravdu M. Antolovi, že je treba 
zvážiť mieru.  
J. Balaščák si myslí, že rada by sa mala ohradiť voči vyhrážkam, ktoré smerovali na 
zamestnancov.  
I. Gallo pripomenul, že na predchádzajúcom rokovaní rada prijala uznesenie, že RTVS 
uprednostnila vo vysielaní jedného z kandidátov a mali by sa do budúcnosti nastaviť také 
pravidlá, aby sa to nestávalo. Z pohľadu informačného vysielanie naplnilo svoje poslanie.  
J. Chudík si myslí, že verejnoprávny vysielateľ by nemal nechať zneužívať svoj priestor na 
vyjadrenie svojho názoru v rámci svojho programu.  
I. Gallo poznamenal, že nepovažuje za šťastné, že Ľ. Machaj využil vysielací čas 
verejnoprávneho vysielateľa na prezentáciu svojich názorov. Ako príklad uviedol reláciu 
Interview :24.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 107/2024: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti 
s voľbami do Európskeho parlamentu 2024. 
 
Za: 5 / M. Antol, J. Balaščák, I. Gallo, J. Chudík, T. Strempeková Tomanová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / T. Caban, M. Gajdošíková, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
8. Informácia o letnej programovej štruktúre RTVS (spravodajcovia M. 

Gajdošíková a J. Balaščák) 
I. Gallo informoval, že ide o štandardný materiál, kde je informácia o všetkých programových 
službách.  
J. Balaščák krátko zosumarizoval rozhlasové vysielanie, ktoré sa plánuje počas leta. 
M. Antol uviedol hlavné programové body v televíznej časti letného vysielania.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 108/2024: 
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Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o letnej programovej štruktúre 
RTVS. 
 
Za: 5 / M. Antol, J. Balaščák, I. Gallo, J. Chudík, T. Strempeková Tomanová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / T. Caban, M. Gajdošíková, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
9. Informácia o činnosti dcérskych spoločností RTVS za rok 2023 (spravodajca 

DK) 
T. Strempeková ako spravodajkyňa stručne odprezentovala predložený materiál.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 109/2024: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Komplexnú správu o činnosti dcérskych 
spoločností za rok 2023. 
 
Za: 5 / M. Antol, J. Balaščák, I. Gallo, J. Chudík, T. Strempeková Tomanová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / T. Caban, M. Gajdošíková, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
10. Podnety a sťažnosti 
T. Strempeková informovala o prerokovaní podnetu na preskúmanie hospodárnosti, 
účelnosti a efektívnosti vynakladania zdrojov manažmentom RTVS. Podnet sa týkal zmlúv 
s českou spoločnosťou a popis diela bol Procesná a funkčná analýza rozsahu 
reimplementačného projektu systému PROVYS. Informovala, že DK sa týmto podnetom 
zaoberala a požiadala manažment o poskytnutie informácií. Časť informácií bola DK 
doručená a časť bola k dispozícii na nahliadnutie. Pridala podrobnosti o preskúmavaní 
predmetného podnetu. Skonštatovala, že v tomto prípade DK nie je kompetentná na výklad 
zákona a navrhuje, aby Rada RTVS dala podnet na ÚVO na preskúmanie priameho 
rokovacieho konania a či na to boli splnené všetky podmienky a rovnako by to mal prešetriť 
aj Odbor vnútornej kontroly RTVS.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 110/2024: 
Rada RTVS:  

a)    žiada GR RTVS, aby poveril Odbor vnútornej kontroly RTVS prešetrením podnetu, 
ktorý bol doručený orgánu dohľadu dňa 21.5.2024 a doplnený dňa 28.5.2024 
v súvislosti so zmluvami č. ZM00000838, č. ZM00001609 a č. ZM00001684 so 
zmluvným partnerom DCIT a.s. z pohľadu hospodárnosti, efektívnosti a účinnosti 
vynaložených finančných prostriedkov,  

b)    poveruje predsedu rady zaslaním podnetu Úradu pre verejné obstarávanie na 
prešetrenie procesu obstarávania pri zmluve č. ZM00001609 a aplikácie § 81 písm. 
b) bod 3 zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní. 

 
Za: 5 / M. Antol, J. Balaščák, I. Gallo, J. Chudík, T. Strempeková Tomanová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / T. Caban, M. Gajdošíková, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
I. Gallo odprezentoval ďalšiu korešpondenciu, ktorá bola doručená na sekretariát rady 
a členovia rady sa dohodli na spôsobe vybavenia.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 111/2024: 
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Rada RTVS prerokovala predložené podnety a sťažnosti a berie na vedomie spôsob ich 
vybavenia. 
 
Za: 5 / M. Antol, J. Balaščák, I. Gallo, J. Chudík, T. Strempeková Tomanová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / T. Caban, M. Gajdošíková, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
11. Rôzne 
I. Gallo poďakoval všetkým členom rady za spoluprácu počas fungovania Rady RTVS.  
Rovnako ostatní členovia rady poďakovali za spoluprácu v Rade RTVS. 
I. Gallo ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
 
V Bratislave 2.6.2024. 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 
 
 
 
 
 
 
Overovateľ: 
J. Mikušová 
 
 
 
 
 
 

Mgr. Igor Gallo 
       predseda Rady  

Rozhlasu a televízie Slovenska 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.org. 
 

http://www.rtvs.org/

